
Verslag algemene ledenvergadering WensboomLeusden 21 maart 2025 

Tegen drie uur is de zaal van De Til goed gevuld. In totaal zitten 71 leden gezellig aan een kopje koffie 

of thee met een petit-glacé. Er wordt geanimeerd gekletst met elkaar. Het is een prachtige lentedag. 

Niet alleen qua temperatuur wordt een record verbroken ook met het aantal leden dat de algemene 

ledenvergadering bezoekt.  

 

Algemene ledenvergadering 

Opening en verslag algemene ledenvergadering 2024 

We zijn er als bestuur trots op dat er zoveel animo voor de ledenvergadering is, geeft voorzitter Bert 

Groothuizen aan in zijn openingswoord. Het programma van deze middag ziet er als volgt uit: 

- de jaarlijkse algemene ledenvergadering WensboomLeusden 

- een korte pauze 

- gastspreker Micha Bruinvels, directeur Nationaal Monument Kamp Amersfoort 

- afsluiting met een gezellig samenzijn. 

In het WensboomBlad van juli 2024 heeft het verslag gestaan van de algemene ledenvergadering van 

21 maart 2024, deze staat ook op de website. De leden hebben geen vragen of opmerkingen over dit 

verslag. Het verslag wordt, met dank aan voormalig secretaris Ellen Dreier, unaniem goedgekeurd.  

Jaarverslag 2024 

In het laatste WensboomBlad van afgelopen maart heeft het verkorte jaarverslag 2024 gestaan. Via 

het WensboomBlad houden we al onze leden vier keer per jaar geïnformeerd over het reilen en zeilen 

van de vereniging. Het WensboomBlad wordt goed gelezen en gewaardeerd. Adviseur Peter 

Barendregt heeft de eindredactie.  

Voorzitter Bert Groothuizen geeft vervolgens op een aantal zaken een toelichting.  

Het aantal leden is van 544 naar 585 leden gegroeid. Er hebben zich 91 nieuwe leden ingeschreven 

en er zijn door o.a. verhuizing en overlijden 50 leden uitgeschreven. Dit betekent een netto groei van 

41 leden. We zitten daarmee nog steeds in een stijgende lijn. Dit is eveneens ook een grote uitdaging 

waar we voor staan. Hebben we voor alle klusjes die gevraagd worden voldoende vrijwilligers in huis?  



In 2024 zijn er in totaal 621 klussen door vrijwilligers gedaan. Als het 

aantal leden verder gaat toenemen moet ook het aantal vrijwilligers 

verder toenemen om vraag en aanbod te blijven managen. De klussen op 

gebied van mechanica, elektra, tuin, telefoon, computer en TV bedraagt 

93% van het totaal. Voor de categorieën huishoudelijk en vervoer en 

begeleiding waren bij ieder slechts 2 aanvragen. Vanuit het E-project van 

de gemeente Leusden hebben we extra nog eens 39 klussen gedaan. 

Binnen de vereniging zijn in totaal 52 vrijwilligers actief, daar zijn we 
trots en zuinig op. Een aantal heeft een dubbelfunctie doordat zij meerdere taken uitoefenen. De 
samenstelling is als volgt: 

➢ 3 bestuursleden, 2 kandidaat bestuursleden en 1 adviseur 
➢ 12 bemiddelaars  
➢ 38 klussers  
➢ 41 bezorgers van het WensboomBlad  
➢ Kascommissie bestaande uit 2 leden 

 

Vergaderingen en bijeenkomsten 

Het bestuur en de bemiddelaars vergaderen ieder zes keer per jaar. Daarnaast vindt er ook geregeld 

tussentijds overleg plaats. We vinden het belangrijk om onze leden niet alleen in de bibliotheek maar 

ook tijdens bijeenkomsten te ontmoeten. Op 21 maart 2024 tijdens de algemene ledenvergadering in 

de bibliotheek gaf gastspreker notaris Mr. Van den Brug, een lezing over testamenten. Deze ALV werd 

door 55 leden bezocht. En op 7 november 2024, tijdens de ledenontmoeting in De Korf, informeerde 

gastspreker rechercheur Joey vd Belt de 100 leden over babbeltrucs. Speciaal voor onze vrijwilligers 

hadden we op 20 december een leuke middag met pubquiz in de Til. Een gezellig samenzijn en 

overhandiging van een klein kerstpakket om de vrijwilligers te bedanken voor hun grote inzet. De 

bijeenkomsten worden goed ontvangen. We krijgen veel enthousiaste reacties. Ook voor de komende 

jaren proberen we interessante bijeenkomsten te organiseren die aansluiten bij de belangstelling van 

onze leden en vrijwilligers.  

Doelstellingen 2024 

We hebben hiermee de doelstellingen van 2024 behaald. Het vier keer per jaar opstellen en 

verspreiden van het WensboomBlad, het verder verbeteren van de website, één keer per jaar een 

pagina in de Leusder Krant, onze enige reclame-uiting, de rest gaat via mond op mond reclame. 

Medio 2024 zijn we gestart met het verbeteren van ons informatiesysteem. Dit krijgt in 2025 vervolg. 

Tenslotte geeft Bert Groothuizen nog een toelichting op het E-project van de gemeente. Gevraagd 

wordt of dit alleen bedoeld is voor mensen met een kleine beurs? Dit was aanvankelijk wel het doel, 

leden van WensboomLeusden kunnen zich voor kleine energiebesparende klusjes melden zoals 

radiatorfolie, tochtstrip, ledlampen etc. We kunnen vanuit de verkregen subsidie van de gemeente 

nog zo’n 10 leden helpen in 2025.  

Financieel verslag 2024 

Penningmeester Wil Nuijen geeft een toelichting op de cijfers en bespreekt de cijfers die afwijken ten 

opzichte van de begroting 2024.  

De contributie is in 2024 aanzienlijk hoger doordat een aanzienlijk deel van de leden in december 

2023 de contributie heeft betaald voor 2024. Daarmee wordt € 1.000,- geoormerkt als 

vooruitbetaalde contributie. De giften van sponsors liggen iets hoger dan begroot. Tijdens de 

matchbeurs hadden we een aantal ‘gebruikte’ computers ontvangen die we bij onze leden te gelde 

hebben gemaakt. Deze inkomsten zijn opgenomen in de post giften sponsors. De kosten van het 

WensboomBlad zijn door de overstap naar een andere drukker aanzienlijk lager. Daarmee komt het 



resultaat op € 2.740,- wat toegevoegd wordt aan de algemene reserve. Dit is € 2.200,- meer dan 

begroot. De kaspositie van de vereniging is gunstig en geeft voor de toekomst vertrouwen.  

Status financiën 1e kwartaal 2025 
Vervolgens geeft de penningmeester een korte toelichting op de financiën in 2025.  

➢ Op dit moment hebben 400 leden de contributie voor dit jaar betaald. Het zou mooi zijn als 
de overige 200 leden per 1 april hebben betaald.  

➢ Dit jaar is al bijna € 700,- aan donaties ontvangen.  
➢ Een vijftal inwoners heeft contributie betaald maar zich daarnaast niet ingeschreven. Dit vergt 

het nodige uitzoekwerk om hen op te sporen. Alleen na inschrijving bij de bemiddelaars is het 
lidmaatschap van kracht.  

➢ De financiën voor het E-besparingsproject worden gescheiden gehouden van de overige 
financiën. Van de €5000,- subsidie van de gemeente resteert nu nog ongeveer €1000,-. 
Er is dus nog ruimte voor 10 nieuwe aanvragen van Energiebesparingsprojecten! 

 
Een van de leden vraagt waarom de contributie niet via automatische incasso geïncasseerd kan 
worden. Wil geeft aan dat dit binnen het bestuur uitgezocht is. We gaan in verband met de kosten die 
je daarvoor moet betalen als vereniging niet automatisch incasseren. Ook is het vanwege het verloop 
van de leden en de hoogte van de contributie niet interessant.  
Een van de leden geeft als tip dat je ook zelf in internetbankieren een jaarlijkse automatische 
overboeking kan aanmaken.  
Er zijn geen verdere vragen over de financiën. Wil wordt bedankt voor zijn toelichting. 
 
Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat uit Koos Egberts en Peter 
Spierenburg. Peter Spierenburg vervangt Annelies 
Roozenburg. Koos Egberts kan vanwege zijn verjaardag niet 
aanwezig zijn. Peter Spierenburg leest het verslag dat door 
de kascommissie opgesteld is voor. De penningmeester 
heeft veel tijd gestoken in het zeer zorgvuldig bijhouden van 
de boekhouding van de vereniging. Er zijn geen posten die 
vragen opriepen. De kascommissie kan zich er verder in 
vinden om de contributie die eind 2024 is betaald voor 
2025, te boeken op de post vooruitbetaalde contributie. De kascommissie heeft de jaarrekening 2024 
voor akkoord getekend en adviseert de leden om decharge aan het bestuur te verlenen.  
 
Bert bedankt de kascommissie voor de zorgvuldige controle en doet een oproep voor 2 nieuwe 
kascommissieleden voor controle van de financiën 2025. Frits Raaymakers en Joke Blom stellen zich 
beschikbaar.  
Bert vraagt vervolgens aan de leden of zĳ het bestuur decharge verlenen voor het gevoerde beleid in 
2024. Alle leden stemmen unaniem voor het verlenen van decharge. 
 
Bestuurswisseling 
Bert geeft aan dat Ellen Dreier in de loop van 2024 haar functie als secretaris heeft neergelegd. Peter 
Barendregt is in 2024 toegevoegd als adviseur. Hij houdt zich bezig met het informatiesysteem en de 
eindredactie van het WensboomBlad. Peter Spierenburg en Astrid van Ekeren hebben zich kandidaat 
gesteld voor respectievelijk de functies bestuurslid en secretaris. Bert vraagt de leden of zij akkoord 
kunnen gaan met de benoeming van beide kandidaten. De leden zijn unaniem akkoord. 
 
Doelen 2025 
Bert geeft een toelichting op de verschillende doelen van de vereniging voor dit jaar: 

➢ gecontroleerd en gefaseerd blijven groeien van aantal leden, vrijwilligers en klussen; 



➢ het verder afronden van het nieuwe informatiesysteem. Peter Barendregt is hier volop mee 
bezig en betrekt de bemiddelaars; 

➢ het afwikkelen van het Energie-project van de gemeente; 
➢ het actief werven van nieuwe vrijwilligers. Bert doet een oproep naar de leden om mensen in 

de omgeving hiervoor te enthousiasmeren;  
➢ het uitgeven van vier papieren WensboomBladen; 
➢ het continue verbeteren en actualiseren van onze website; 
➢ het opstellen van een Huishoudelijk Regelement. Peter Spierenburg gaat hiermee aan de slag. 

Het bestuur is verder voornemens om te stoppen met het aanbieden van begeleiding&vervoer en 
huishoudelijke klusjes aangezien hier geen vraag naar is. De leden gaan akkoord om deze twee 
diensten te schrappen. De leden die hiervoor als vrijwilliger opgesteld staan worden geïnformeerd. 
Aan hen wordt gevraagd of ze eventueel voor andere diensten ingezet kunnen worden.  
 
Begroting 2025 
Penningmeester Wil Nuijen geeft een toelichting op de begroting 2025. In de post incidentele kosten 
zit een reservering voor nieuwe laptops. Er zitten voldoende middelen in de algemene reserve.  
Er zijn geen vragen over de begroting 2025.  
Een van de leden vraagt naar de balans, deze wordt gemist. Wil geeft aan dat de balans ter inzage in 
de bibliotheek ligt. Volgend jaar wordt de balans meegenomen in de presentatie van de 
ledenvergadering. 
 
Rondvraag  
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
Het formele deel van de algemene ledenvergadering 
wordt hiermee afgesloten. Na een korte pauze volgt 
een interessante presentatie over Nationaal 
Monument Kamp Amersfoort door directeur Micha 
Bruinvels.  
 


